
Stråvallastrands Vägförening. Stråvalla den 10 augusti 2024.
                   

Årsmötesprotokoll 2024-08-10.

Plats; Stråvalla småbåtshamn, Båtklubbens lokal.
Tid; 10.00-12.00

Antal närvarande fastigheter: 17 (se separat förteckning)

Bilaga 1; Deltagarförteckning 
Bilaga 2: Översiktlig kartskiss

1. Val av ordförande för stämman.
Beslut: till ordf. för stämman utsågs styrelsens ordf. Andreas Aristiadis

2. Val av sekreterare för stämman.
Beslut; till sekreterare utsågs styrelsens sekreterare Christer Lannestam.

3. Val av två justeringsmän tillika rösträknare.
Beslut; Stefan Johansson och Ove Sonesson valdes som justeringsmän och 
rösträknare.

4. Godkännande av kallelse och föredragningslista.
Beslut; kallelse och ärendelista godkändes

5. Upprop.
Förrättades genom signering av cirkulerande uppbördslängd

6. Protokoll från föregående årsmöte.
Protokollet har funnits tillgängligt på hemsidan sedan augusti förra året. 
Ingen begärde att protokollet skulle uppläsas. Protokollet lades därmed 
till handlingarna.

7. Styrelsens verksamhetsberättelse och revisionsberättelse.
Verksamhetsberättelsen var utsänd med kallelsen. 

Styrelsen har under 2023 sammanträtt vid tre tillfällen, den 26/8 
(konstituerande), 21/10 samt den 8/10 (samt under 2024 fyra gånger:; 10/2,
13/4, 8/6, 6/7).

Arbetet i en ny styrelsen med ny ordförande har inneburit nya 
arbetsformer rutiner där en målsättning har varit att skapa enkla 
administrativa arbetssätt. Ett exempel på detta har varit byte av bank, 
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ekonomisystem (Varbergs Sparbank) samt medlemskommunikation via 
vår nya hemsida. Den gamla anslagstavlan är nermonterad.

Ordf. redogjorde för föreningens ekonomi och lämnade ordet fritt för 
frågor. 

Revisionsberättelsen lästes upp.

Beslut; årsmötet godkände verksamhetsberättelsen och den ekonomiska 
redogörelsen.  

8. Ansvarsfrihet för styrelsen.
Beslut; årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet.

9. Behandling av inkomna ärenden och motioner.
Följande motioner och ärende har inkommit och togs upp.

Ärende 1. Betr. Björnbärsvägen: Vid kraftigt regn fungerar inte avloppen
för regnvatten som grävdes ner för 10-15 år sedan. (Claes Davidsson)
Beslut: Styrelsen får mandat att undersöka: 
1) Hur kan problemet lösas?  2)  Är det Vägföreningens ansvar? 

Ärende 2. Hastighetsradar på Ängsbackevägen 6 fungerar ej och 
brunnen mellan 4 och 6 fungerar ej. (Barbro Kristoffersson)
Beslut: Styrelsen får fortsatt mandat att undersöka:
1) Är brunnen felkopplad - i så fall åtgärda. 2)  Hastighetsradarn 

kopplas bort alt anlita någon att sköta den. Önskemål från stämman 
var att kameran skall finnas kvar även om det medför en kostnad att 
sköta.
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Ärende 3. Yrkar på att styrelsen ges i uppdrag att arbeta vidare med 
frågan om rensning av diket på Tennisvägen. (Bengt Karlsson)
Beslut: Styrelsen får mandat att undersöka: 
1) Hur kan problemet lösas? 2) Är det vägföreningens ansvar? 3) 
Kommer detta lösas genom kommande dagvattenprojekt?

Ärende 4. Dike och väg vid Skogsbackevägen svämmar över.
Beslut: Styrelsen får mandat att undersöka:
 1)  Hur kan problemet lösas? 2) Är det vägföreningens ansvar? 

10. Granskning av styrelsens förslag till vägarbeten. 
Beslut; Årsmötet gav styrelsen ett öppet mandat att utföra de vägarbeten
och åtgärder som styrelsen anser nödvändiga och om så behövs taga viss
del av avsatta medel i förnyelsefonden i anspråk för genomförandet.

11. Beslut om arvode till styrelse och revisorer.
Förslag: att en ram på max 5 000:- avsätts att fördelas för ev. 
revisionkostnader. Ingen ersättning skall utgå till styrelsens verksamhet 
2024-2025. Beslut: enligt förslag.

12. Granskning av styrelsens förslag till budget och utdebitering:
a) Förslag till budget 2024-25. 
Budget: I enlighet med punk 10.
Enligt våra stadgar skall avsättning till förnyelse- och underhållsfond 
göras på minst 20 000:- beräknat på 2002 års penningvärde så som det 
uttrycks i gällande prisbasbelopp. (Skattenämnden beslutade men en rösts 
övervikt om att momsbelägga samfälligheter pga EU-domstolen. Ärendet är nu 
avgjort i domstol vilket innebär att vi inte är momspliktiga framöver.)

 Beslut; Årsmötet godkände förslaget

b) Utdebitering.
Förslag; bibehållen avgift, andelstalet 1 = 800:-  Uppbörd; september. 
OBS Avgiften faktureras och kommer via mail

Då kostnaderna för underhåll ständigt stiger ser vi att utdebiteringen vid 
nästkommande årsstämma behöver justeras upp.

Beslut; Årsmötet godkände förslaget om utdebitering. 

 13. Val av styrelse och suppleanter; 
I avsaknad av en valberedning hade styrelsen fått i uppdrag att föreslå 

styrelsemedlemmar att väljas av årsmötet.

Styrelsens förslag (tillika valberedning) till årsmötet är omval/nyval av
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Roll                   Förslag              Längd   Mandat t.o.m.

Ordförande Andreas Aristiadis     1 år 2025-08-10

Ledamot Peter Skoglund 2 år 2026-08-10

Ledamot Marcus Skårbratt 2 år 2026-08-10

Suppleant Tomas Ernevi 1 år 2025-08-10

Suppleant Ove Sonesson 1 år 2025-08-10

Suppleant Olof Myhrman 1 år 2025-08-10

Samt nyval av 

Roll Förslag Längd Mandat t.o.m.

Suppleant Torbjörn Öhrström     1 år 2025-08-10

Beslut; Samtliga valdes enligt ovan. 
(Marcus Skårbratt meddelade dock att han inte kan längre kan medverka varför 
Torbjörn Öhrström som suppleant automatiskt blir ordinarie. Marcus Skårbratt 
kvarstår som suppleant).

14. Val av 2 revisorer och 2 suppleanter för ett år.
Beslut; Till ordinarie revisorer valdes Lars Brickzen och Erling Gunnesson.
och till revisorsuppleant Ralf Kristoffersson. En revisorsuppleant t.v. 
obesatt.

15. Fråga om val av valberedning.
Beslut; Stämman beslutade att t.v. avvakta med beslut beträffande 
valberedningen och att styrelsen får agera valberedning till 
nästkommande årsmöte.

16. Övriga frågor 
Inga övriga frågor

17. Bestämmande om sättet för kungörande av verkställd proto-
kolljustering.
Beslöts att justerat protokoll finns tillgängligt på nätet (hemsidan)  

18. Mötets avslutande.
Mötet avslutades med att Sigurd Ryndal avtackades efter många år i 
styrelsen med en avskedsgåva. 
Ordf. tackade även de styrelsemedlemmar som avslutat sin verksamhet 
förra året som v.ordf  Bo Myhrman och kassör Jan Zetterström. Båda 
kommer också uppvaktas med avskedsgåva efter mötet. 

Ordförande tackade deltagarna och förklarade årsmötet avslutat.
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Vid protokollet

Christer Lannestam
Justeras

Andreas Aristiadis                    Ove Sonesson                      Stefan Johansson

Stråvalla Vägförening Årsmöte 240810                                         BILAGA 1  

Deltagarförteckning.

Sigurd Ryndal 
Lars Brickzén
Berit Pauli
Magnus Hertel
Torbjörn Öhrström
Lennart Andersson
Peter Skoglund
Dick Lövbrand
Pontus Kjerrman
Anna-Beata von Brömsen
Ove Viggedal
Andreas Aristiadis
Ove Sonesson
Stefan Johansson
Erling Gunnesson
Lars Abrahamsson
Christer Lannestam
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Stråvalla Vägförening Årsmöte 240810                                                      BILAGA 2  

Kartskiss över vägnätet.
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